
 

Concept verslag van het Presidium op 7 november 2023 

Aanwezig: mevrouw Broekers-Knol (voorzitter), de heer Faber, de heer Van der Veldt, de 

heer Slewe, de heer Van de Bunt, de heer Harder, de heer Koster (vanaf agendapunt 4), dhr. 

Vernooij (vanaf agendapunt 4), mevrouw Roos, mevrouw Smit (griffier). 

Afwezig met kennisgeving: de heer Heukels. 

 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

De heer Heukels wordt vandaag vervangen door de heer Van de Bunt. 

 

Mevrouw Roos geeft aan dat mevrouw Driessen zich bij de commissie Samenleving 

voortaan bij het agendapunt ‘Voortgang statushouders’ wil laten vervangen door de 
heer Metselaar, omdat zij vanwege haar werk niet mee kan doen met dit debat. Haar 

verzoek is of dit agendapunt om die reden voortaan vooraan de agenda kan worden 

ingepland. Dit is akkoord. 

  

2. Vaststellen van de agenda 

De ingekomen mail van de heer Slewe wordt toegevoegd aan de agenda als punt 5a. 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van het verslag van 3 oktober 2023. 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  

 

4. Korte terugblik raadsvergadering van 5 oktober 2023 

Het presidium is van mening dat dit een prima vergadering was, er stonden dan ook 

geen zware punten op de agenda. 

De burgemeester geeft aan dat het haar voorkeur zou hebben als het College 

voortaan weer in de vergaderkring zit, omdat dit een hoop onrust (heen en weer 

lopen, microfoons aan- en afmelden) voorkomt. Het presidium is het daarmee eens. 

Aldus wordt besloten. 

 

5. Vooruitblik raadsvergaderingen 9 en 16 november 2023 

Tijdens de raadsvergadering van 9 november 2023 zal mevrouw Veringa worden 

toegelaten als tijdelijke vervanger van mevrouw Zoetmulder. Met oog op voldoende 

tijd voor de behandeling van de begroting zal worden gekeken of de commissie 

Geloofsbrieven al voorafgaand aan de vergadering bijeen kan komen.  



Voorts wordt afgesproken dat de vergadering van de 16e, met oog op de volle 

agenda, zal aanvangen om 19.30 uur 

 

a. Ingekomen mail van de heer Slewe 

De heer Slewe geeft aan dat hij het erg bijzonder vond dat de directeur van de 

Bibliotheek tijdens de afgelopen vergadering van de commissie Samenleving 

zoveel spreektijd kreeg, en dat het bijna leek alsof ze tot de ambtelijke 

ondersteuning van het college hoorde.  

De heer Harder reageert hierop door aan te geven dat het betreffende 

agendapunt ging over het jaarverslag van de bibliotheek, en dat de directeur dan 

ook de aangewezen persoon was om de vele vragen van de commissie daarover 

te beantwoorden.  

Tijdens de discussie blijkt dat onduidelijk is op wiens verzoek de directeur is 

uitgenodigd. Dit was niet op verzoek van de agendacommissie, en ook niet op 

verzoek van het College. De griffier zal dit navragen. 

De algemene conclusie is dat in dergelijke situaties voortaan beter 

verwachtingsmanagement gepleegd moet worden, en dat hiervoor een rol is 

weggelegd voor de commissievoorzitter, samen met de (commissie)griffier.  

 

6. Bespreeknotitie Beeldvormende Avonden 

Deze notitie is door de griffier opgesteld, en zij licht het voorstel van de 

agendacommissie kort toe. Er wordt besloten om: 

 Burger aan het Woord af te schaffen, nu de mogelijkheid van inspreken over 

elk gewenst onderwerp in de commissie bestaat. 

 De Beeldvormende Avond te gaan hervormen, met paralelsessies. 

 De fractievergaderingen niet te verplaatsen. 

 

7. Bespreeknotitie Een nieuwe burgemeester voor Bloemendaal 

De griffier heeft contact gehad met het kabinet van de CdK in verband met een nieuw 

op te starten procedure om een burgemeester voor Bloemendaal te werven. Door de 

provincie is hiervoor een concept-tijdpad opgesteld. Ook is er contact geweest met 

Bestman over het opnieuw oppakken van de profielschets. 

 

Er wordt besloten om: 

 Akkoord te geven op het voorgesteld tijdpad voor de procedure. 

 De beslissing om verder te gaan met Bestman nog aan te houden. De griffier 

zal aan hem vragen welke kosten hier bij komen kijken, en tevens informeren 

welk bureau de gemeente Heemstede heeft gebruikt bij het opstellen van hun 

profielschets. 

 In de volgende vergadering van het presidium te besluiten wie zullen 

deelnemen in de vertrouwenscommissie. Hierbij geeft dhr. Van der Veldt 

alvast aan dat hij niet zal deelnemen. 

 



8. Rondvraag 

 De burgemeester geeft aan dat tijdens de participatie-avond over Blekersveld  

bij sommige mensen de indruk is ontstaan dat er raadsleden zijn geweest die 

actief hebben meegedaan aan de sessie. Dit is niet de bedoeling. Hierover 

ontstaat een korte discussie.  

 De griffier verzoekt de fracties zich voortaan aan te melden voor de fractie-

avond. Dit is op verzoek van de afdeling Facilitair. 

 Verder vraagt de griffier of de zaalindeling voor de fractie-avonden voor alle 

fracties akkoord is. De heer Slewe geeft aan dat in Nagtegaal, de zaal waar 

Zelfstandig Bloemendaal vergadert, de verwarming niet werkt. Als dit kan 

worden opgelost vindt hij het prima om daar te vergaderen. De griffier 

bespreekt dit met Facilitair. 

 De griffier verzoekt aan de fractievoorzitters om in hun fracties aan iedereen 

te vragen om een ‘noodcontactpersoon’ door te geven aan de griffie.  
 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.36 uur en dankt de aanwezigen voor hun 

komst. 


